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 افتخاری دیگر برای
 ورزش بانوان نفت امیدیه

تیم والیبال بانوان نفت امیدیه مقام ســوم لیگ دسته 
یک ســری B را کســب نمود. این مسابقات باحضور 
۲۴تیــم در ۴گروه ۶تایی برگــزار گردید که تیم نفت 
امیدیه، شــریف بوشهر، محبوب هرمزگان، اوج ساحل 
قشــم، پیکان خوزســتان، تیم بندر امام در یک گروه 
قرار داشتند و از تاریخ1۴01/8/15 لغایت1۴01/8/19 
در شهر برازجان دور رفت مسابقات انجام شد والیبال 
بانوان نفت امیدیه توانست در دور رفت در جدول تیم 
دوم گروه خود شــود و در دور برگشــت که از تاریخ 
1۴01/9/15  لغایت 1۴01/9/17 در شهر قشم برگزار 
شد توانســت مقتدارانه به دور نیمه نهایی صعود کند 
8 تیم در دور نیمه نهایی حضور داشــتند که از تاریخ 
1۴01/10/1۲ لغایت  1۴010/10/1۴ دور نیمه نهایی 
در شهرســتان کرج برگزار شــد و تیــم نفت  امیدیه 
توانست تیم های مدرن مشهد، دنیش نان کرمانشاه و 
تیم درین البرز را شکست دهد و در گروه خود در صدر 
جدول قرار بگیرد و در رده بندی از تیم خوش سیمای 
آمل با اختلاف دو امتیاز پذیرای شکست شد،این تیم 
در دور فینــال به مصاف تیم محبوب هرمزگان رفت و 
تیم هرمزگان را شکســت داد و سکوی سومی را از آن 

خود کرد.

 مدیرکل سلامت و تربیت بدنی 
و دبیر شورای سلامت وزارت نفت: 

توسعه خدمات درمانی کارکنان 
صنعت نفت و گاز یکی از اهداف 

اساسی در موفقیت یک سازمان است
 به گزارش خبرنگار روابط عمومی شــرکت پالایش گاز 
ســرخون و قشم، پارســا پروین سرپرست این شرکت 
بیان نمود: در راســتای ارتقاء و توسعه خدمات درمانی 
کارکنان و خانواده های شرکت های تابعه صنعت نفت و 
گاز مستقر در استان هرمزگان،  نشست مشترک مدیران، 
روسا و کارشناسان شرکتهای نفت و گاز منطقه و حوزه 
بهداشت و درمان وزارت نفت و شرکت ملی گاز ایران به 
میزبانی این شرکت در محل سالن کنفرانس اداره مرکزی 
پالایشگاه گاز سرخون برگزار شد.وی در ادامه افزود: در 
این جلسه در خصوص مســائل و مشکلات بهداشت و 
درمان مربوط به حوزه های مختلف شامل: توسعه فضای 
درمانگاه شهرک فجر، کمبود تجهیزات و دارو، قرارداد با 
بیمارستان ها و مراکز تخصصی و دکترهای متخصص 
د ر بخش های مختلف در ســطح شهر، تعریف ساختار 
سازمانی جدید، دسترسی آسان به جهت ارائه خدمات 
درمانی، مشــکلات اعزام بیماران در اســتان هرمزگان 
و خارج شــدن از پوشش اســتان فارس و بنابر سنوات 
گذشته مستقیم زیر نظر تهران مورد بحث و تبادل نظر 
قرار گرفت.طی این نشست قنبرزاده مدیرکل سلامت و 
تربیت بدنی و دبیر شــورای سلامت وزارت نفت ضمن 
تقدیر و تشکر  از زحمات و تلاش شبانه روزی مسئولین 
و کادر درمانی بهداشــت و درمان صنعت نفت منطقه 
هرمزگان، اقدامات این مجموعه در شناســایی مباحث 
مورد نیاز سازمان و دغدغه های بیماران و بدنبال آن رفع 
موارد مدنظر و همچنین بمنظور انتخاب افراد مجرب و 
توانمند را بسیار مهم و تاثیر گذار داست، و گفت: هدف 
اصلی ســازمان بهداشــت و درمان صنعت نفت توسعه 
خدمات درمانی به جامعه زیر مجموعه خود در در سراسر 
کشــور  و بالاخص در مناطق جنوب  باتوجه به گرمای 
طاقت فرسای برشمرد.قنبرزاده در ادامه با اشاره به اینکه 
درمان وظیفه سنگین و ارزشمندي بوده و کادر درمانی 
زحمتکش نسبت به انجام وظایف خود در تمامی مراحل 
کاری متعهد بوده، بر توجه بیشتر مسئولین و کارشناسان 
مجموعه بهداشــت و درمان بر پیگیري خواســته ها و  
مشکلات کارکنان و خانواده های شرکتهای تابعه صنعت 
نفت و گاز مستقر در استان هرمزگان تاکید نمود.مدیرکل 
سلامت و تربیت بدنی و دبیر شورای سلامت وزارت نفت 
با بیان اینکه مجموعه بهداشــت و درمان بعنوان طلایه 
داران درمان به جهت تأمین سلامت نیروی انسانی همت 
گمارده اند، گفت: با دیدگاه مثبت نسبت به مسائل مطرح 
شــده در خصوص مشکلات خدمات درمانی کارکنان و 
خانواده های شرکتهای تابعه صنعت نفت و گاز مستقر 
در استان هرمزگان به جهت رفع موارد مطروحه قدم های 
ارزشمندی برداشته و بدنبال آن در اولویت کاری شورای 
سلامت قرار گرفته و ایشان برای تصویب و اجرای مسائل 

مربوطه قول مساعدت داد.

خبر

ترمیم شبکه توزیع آب با قدمت 30 ساله 
در شهر اراک به علت نشست زمین

به علت نشســت زمین ، شــبکه آب با قطر 150 
میلیمتر از جنس لوله فلزی آزبســت با قدمت 30 
سال در کوی رضوی اراک در عمق ۴ متری زمین 
دچار شکستگی شده بود که دریک عملیات سخت 

و طاقت فرسا تعویض شد.
به گزارش روابط عمومی شــرکت آب و فاضلاب 
اســتان مرکزی ابتدای صبح روز ســه شنبه 13 
دیماه با مشــاهده آبزنی در بلوار فردوســی کوی 
رضوی شهر اراک ؛ اکیپ های اتفاقات منطقه دو 
امور آب و فاضلاب شهرســتان اراک به سرعت به 

محل اعزام شدند.
محل  دقیق آبزنی به علت قرار گرفتن شــبکه آب 
رســانی در عمق زیاد زمین مشخص نبود و اکیپ 
های اتفاقات مجبور شــدند چندیــن نقطه را در 
عمق های۲ تــا ۴ متری خیابان حفاری نمایند تا 

به محل شکستگی دسترسی کنند.
 در نهایت ؛ در ســاعت 19:30 عصر در عملیات 
جســتجو ، محل شکســتگی لوله مشــخص و 
حفــاری انجام گردید ولی بــه علت قرار گرفتن 
ایــن منطقه در بافت ســنگی  اکیپ اتفاقات در 
حین حفاری  به تخت ســنگ بزرگی به ابعاد 3 
متــر طول و بیش از ۲ متر عرض با ضخامت 50 

سانت برخورد کرد.
به منظور شکســتن تخته سنگ برای رسیدن به 
شــبکه  آسیب دیده می بایســت از ماشین آلات 
سنگین استفاده می شــد و به علت پرتردد بودن 
محل مورد نظر ؛ عملیــات ترمیم لوله طولانی تر 

و تا ساعت ۲.5 شامگاه روز بعد ادامه پیدا کرد.
 دفتر روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان 
مرکزی از همکاری  صمیمانه مشــترکین محترم 
ساکن در منطقه بلوار فردوسی کوی رضوی شهر 
اراک که در این مدت با کاهش فشــار آب یا قطع 
آب مواجه بودند و یا در مســیر تردد آنها اختلالی 

به وجود آمد قدردانی می نماید.
گفتنی اســت به منظور تامین آب مشترکین در 
منطقه فوق تانکر آبرســانی سیار در محل فوق در 

حال خدمت رسانی بود.

مساعدت شرکت پتروشیمی شازند 
در کمک رسانی به بزرگترین طرح 

توانبخشی غرب کشور
اعضای هیات امنا، هیات مدیره و مدیرعامل مرکز 
خیریــه جامع توانبخشــی شــبانه روزی اراک با 
اهدای لوح سپاس به مدیریت عامل، از مشارکت، 
مساعدت و کمک های بی دریغ شرکت پتروشیمی 
شــازند در اجرای بزرگترین طرح توانبخشی غرب 
کشور و نیز خدمت رسانی به توانخواهان تقدیر و 

تشکر کردند.
به گزارش تجارت گردان به نقل از روابط عمومی و 
امور بین الملل شرکت پتروشیمی شازند، اعضای 
هیات امنا، هیات مدیره و مدیرعامل مرکز خیریه 
جامع توانبخشــی شبانه روزی اراک با اهدای لوح 
ســپاس به مهندس حمیدی راد مدیریت محترم 
عامل، از مشــارکت، مســاعدت و کمک های بی 
دریغ شــرکت پتروشیمی شازند در مسیر خدمت 
رســانی به توانخواهــان این مرکــز و نیز اجرای 
بزرگترین طرح توانبخشــی غرب کشور موسوم به 

خانه میران تقدیر و تشکر نمودند.
شرکت پتروشیمی شازند همواره در راستای تحقق 
مسئولیت های اجتماعی خود، به منظور حمایت 
از نیازمنــدان، توانخواهان و مددجویان ســازمان 
بهزیستی، کمیته امداد امام خمینی )ره( و مراکز 
توابخشی استان پیشگام می باشد و در این راستا، 
با حمایت هــای مادی و معنوی به منظور احداث 
بزرگترین مرکز توابخشی غرب کشور نیز به مانند 

گذشته در کنار خیرین و نیازمندان خواهد بود.

اطلاعیه مهم استانداری البرز
 پنجشنبه ها در البرز 

تا پایان بهمن ماه تعطیل شد
ساعات کاری ادارات اســتان البرز بجز بانک ها و 
واحدهای خدمت رسان؛ از فردا به مدت سه روز از 

ساعت 9 تا 1۴ می باشد.
معاون توســعه مدیریت و منابع اســتانداری البرز 
گفت: روزهای پنجشــنبه هرهفته دراین استان تا 
پایــان بهمن ماه جاری تعطیل اســت. به گزارش 
اداره کل روابــط عمومــی و امــور بیــن الملل 
اســتانداری البرز، کاوه حدادپور با اعلام این خبر 
افزود: این تصمیم با هدف مدیریت ناترازی مصرف 
و تولید گاز در کشــور و با توجه به اعلام اداره کل 
هواشناسی استان البرز مبنی بر کاهش محسوس 

دما در روزهای آتی هفته اتخاذشده است . 
وی بیان کرد: براین اســاس ساعات کار ادارات از 
روز دوشــنبه 19 دی ماه تا چهارشــنبه ۲1 دی 
ماه از ســاعت 9 الی 1۴ بوده و ساعت کسری کار 
باید با برنامه ریزی در طــول روزهای باقی مانده 
ســال جبران شــود . حدادپور اضافه کرد: وسایل 
گرمایشــی نیز یک ساعت قبل از پایان کار در روز 
چهارشــنه خاموش و نیم ساعت قبل از شروع کار 

در روز شنبه روشن شود . 
وی یاد آورشــد: ســاعت کار روزهای شــنبه تا 
چهارشــنبه هر هفتــه تا پایان بهمن مــاه نیز از 
ساعت 7و ۲0 دقیقه تا 1۶ بوده که موضوع شناور 
بودن ساعت کار براساس ابلاغیه تا اطلاع ثانوی و 
حداکثر تا ســاعت هشت صبح به قوت خود باقی 
است. معاون توســعه مدیریت و منابع استانداری 
البــرز گفت: بانک ها و واحدهای خدمات رســان 

اضطراری از قواعد فوق مستثنی هستند.

خبر

دکتر نوروزی در نشست شهرداران استان با 
استاندار بر حمایت مدیریت ارشد استان از 
شهرداری ها بعنوان واسطه ارتباط مردم با 
دولت تاکید کرد و گفت : شهرداری ها از دو 
نوع تعامل بواســطه وظایف ذاتی خود بهره 
می برند و آن تعامل با مردم و دولت است، 
در واقع شــهرداری بین مردم و دولت قرار 
دارد و بیشــترین تماس، خواسته و مطالبه 

مردم از شهرداری است.
شهردار کرمانشاه افزود:مابا مطالبات فراوان 
از طرف مردم مواجه هســتیم اما از طرفی 
عدم پاســخگویی دســتگاه های دولتی به 
مطالبات مردمی که به شــهرداری مربوط 
اســت نیز یک معضل می باشد، شهرداری 
کرمانشاه هزار میلیارد تومان از دستگاههای 
دولتی طلــب دارد و هزار میلیــارد هم از 
وزارت کشــور می خواهد، پنــج مرتبه از 
استاندار قبلی دســتور گرفتیم که دستگاه 
های دولتــی بدهی خود را به شــهرداری 
پرداخت کنند اما کاری نشــد و همکاری با 

شهرداری انجام نگرفت.
دکتــر نــوروزی ادامــه داد: اگــر قــرار 
است شــهر در دســت شــهرداری باشد 
دســتگاه های دولتــی باید با شــهرداری 
تعامل داشته باشند، اما متأسفانه در برخی 
تصمیم گیری ها نظرات شهرداری ها لحاظ 
نمی گردد،در تصمیم گیری برای ساخت 

مسکن ملی نقشی نداشتیم و این در حالی 
اســت که 33 هزار واحد مســکن ملی در 
دســت احداث داریم، ما کمال همکاری را 
انجام دادیم و اولین شهر در کشور هستیم 
که پروانه ســاخت مســکن ملی را صادر 
کردیم،اما در جانمایی و خدماتی که قرار 
اســت در آینده به اینها ارائه شود نقشی 

نداشتیم و نظرات ما لحاظ نشد، در مورد 
الحاق اراضی به شــهر هم نقشــی نداریم 
هر چند اداره راه و شهرســازی همکاری 
خوبی را آغاز کرده ما در شــهر کرمانشاه 
350 هکتــار بافــت فرســوده داریم که 
مشــکل صدور پروانه داشتند که با میراث 
در حــال رایزنــی برای رفع این مشــکل 

هســتیم و این نشــان می دهــد خدمات 
شــهرداری نیاز به تعامل همه دســتگاه 
های دولتی با شــهرداری دارد مردم همه 
خدمــات و انتظارات را از شــهرداری می 
خواهند و اکنــون مطالبه من و همکارانم 
در شــهرداری از مدیریت ارشد استان این 
است که شهرداری نیاز به حمایت استاندار 
دارد،مــا کمبود منابع داریم بودجه دولتی 
نداریم البته بعضی مــوارد در نظر گرفته 
شــده که به شــهرداری ها پرداخت گردد 
مانند پرداخت درصدی از مالیات، و برخی 
پروژه های عمرانی که برای دریافت آنها و 
ارتباط و تعامل با دیگر دستگاه ها نیازمند 

حمایت استاندار محترم هستیم.
دکتر نوروزی در پایان گفت: قطعا استاندار 
کرمانشاه به دنبال توسعه استان هستند اما 
بعنوان نماینده دولت باید بدانید هیچوقت 
توســعه رخ نمی دهد مگر اینکه در شهرها 
توســعه اتفاق بیفتد، پیشرفت و توسعه در 
کشاورزی و صنعت و … بدون توسعه شهر 
امکان پذیر نیست سرمایه گذار در ابتدا به 
شهر و امکانات آن نگاه می کند و اگر بداند 
امکانات وجود دارد سرمایه گذاری می کند 
، 79 درصد جمعیت در شــهرها هستند و 
برای رســیدن به اهداف توسعه ای نیازمند 
حمایت اســتاندار به ویژه در مورد تعامل با 

دستگاه های دولتی هستیم.

دکتر نوروزی در نشست شهرداران استان کرمانشاه با استاندار عنوان کرد: 

 شهرداری واسطه ارتباط مردم و دولت است

سرپرســت شرکت گاز اســتان کرمانشــاه گفت: به دانش 
آموزانی که موفق شوند که مصرف خانوار خود را 10 درصد 
کاهش دهند جوایز نفیســی اهدا خواهد شد؛ همچنین از 
مدیران و معلمانی که با حسن تدبیر مصرف مدارس خود را 

کاهش دهند تقدیر می کنیم. 
»ناصر حسینی« در نشست انعقاد تفاهم نامه ای با موضوع 
فرهنــگ ســازی در رعایت الگوی مصرف و بهینه ســازی 
سیستم های گرمایشی مابین سرپرست شرکت گاز استان 
کرمانشــاه و مدیرکل آموزش و پرورش استان با بیان اینکه 
افتخار مــی کنیم که در خدمت جامعــه بزرگ فرهنگیان 
هســتیم که تمام داشــته ها و آموخته هایمــان از وجود 
آنهاســت، اظهار کرد: دست کمک به سمت جامعه فرهنگ 
ساز فرهنگیان دراز می کنیم و از آنها برای موضوع فرهنگ 
ســازی در مصرف گاز یاری می خواهیــم. وی در دامه به 
تشــریح وضعیت کنونی برخورداری اســتان از گاز طبیعی 
پرداخت و اعلام کرد: در حال حاضر از 33 شــهر اســتان 
کرمانشاه، تنها ۲ شــهر ازگله و سومار فاقد گاز هستند که 
شهر ازگله در ســال آینده از نعمت گاز برخوردار می شود 
اما شهر ســومار به دلیل اینکه خالی از سکنه است قابلیت 

گازرسانی ندارد. 
سرپرســت شرکت گاز استان کرمانشــاه افزود: از ۲ هزار و 
5۴5 روستای استان کرمانشاه، ۲هزار و 305 روستا قابلیت 

گازرســانی دارد که به یک هزار و 900 روســتا گازرسانی 
شــده و گازرسانی به ۲۴5 روستا در دست اقدام است و نیز 
95 روستا نیز در دست پیمان سپاری است.  وی بیان کرد: 
در حال حاضر 9/99 درصد جمعیت شهری و 5/8۶ درصد 
جمعیت روســتایی استان کرمانشــاه از نعمت گاز طبیعی 
برخوردارند و با اقدامات در دست انجام تا پایان سال آینده 

استان کرمانشاه، استان سبز اعلام خواهد شد.
حســینی با بیان اینکه در اســتان ۶۶8 هزار مشترک گاز 
در بخش های خانگی داریم، گفت: ســال قبل 781میلیون 
متر مکعب گاز در اســتان مصرف شــد که امسال با توجه 

لغو محدودیت های کرونایی پیش بینی می شــود به 900 
میلیون متر مکعب برســد و این یعنی رشــد 15 درصدی 
مصــرف، در حالی که تعداد مشــترکین فقط ســه درصد 
افزایش داشته اســت.  وی با بیان اینکه آموزش و پرورش 
یکی از بهترین جوامعی است که می تواند به ما کمک کند 
تا یک ماه پیش رو را بدون مشــکل جدی ســپری کنیم، 
افزود: ما می خواهیم در راســتای فرهنگ سازی به دانش 
آموزان در خصوص بهینه ســازی مصرف آموزش بدهیم و 
آنان را به عنوان مدیران انــرژی معرفی کنیم تا از خانواده 

هایشان بخواهند درست مصرف کنند.
حســینی در پایــان گفت: مــا آمادگی داریــم موتورخانه 
تمامی مســتحدثات ســطح اســتان را با اولویت مدارس و 
ســاختمان های آموزش و پرورش به صــورت رایگان بهینه 
ســازی کنیم کــه این کار مصرف گاز ســاختمان را تا ۲0 
درصد کاهش می دهد.  لازم به ذکر است سلمان محمدی 
مدیرکل آموزش و پروش اســتان کرمانشاه در این مراسم 
ضمن اعلام آمادگی برای همکاری و همراهی همه جانبه با 
شــرکت گاز استان در راستای بهینه سازی و رعایت الگوی 
مصرف، با اشاره به اهمیت فعالیت های فرهنگی، در مذمت 
بخشــی نگری و جزیره ای عمل کردن ســخن گفت و بر 
اســتفاده از ظرفیت دانش آموزان در جهت کاهش مصرف 

گاز خانواده ها تأکید کرد.

شرکت گاز کرمانشاه اطلاع داد

اهدای جایزه به دانش آموزانی که مصرف خانواده را ده درصد کاهش دهند

یوتاب )فاطمه زارعی( هنرمنــد بین المللی و فعال میراث 
فرهنگی، زیســت بــوم و صلح جهانی در ســال ۲0۲1 به 
آمریکای لاتین سفر کرد، و در یک تحقیق میدانی، شباهت ها 
و یکســانی هایی را در نقوش، ســمبل ها، طرح ها، فرم های 
سازه های باستانی، صنایع دستی ودست بافته های عشایر 
و بومیان ایران، با موارد مشابه در کشور مکزیک و آمریکای 
لاتین یافت. یوتاب اظهار می دارد که دســتاورد این ســفر 
برای او انطباق پیش فرض های او با تحقیقات میدانی اش و 
یافتن شباهت های فرهنگی هنری بسیاری بوده. او از مردم 
آمریکای لاتین به عنوان مردمی بســیار مهربان و خونگرم 
یاد میکند. یافتن اشتراکات فرهنگی هنری بین این تمدن 
هــای کهن، الهــام بخش یوتاب برای خلــق یک مجموعه 
نقاشی به نام »کانکشن« با پیام صلح و دوستی و همراهی ها 
و همســانی های دو تمدن کهن ایران و آمریکای لاتین شد. 
به عقیده ی او این نقوش درزمان باســتان و قبل از حمله 
ی اعــراب به ایران، از ایران به آمریکای لاتین صادر شــده 
است. حتی اگر برخی از این نقوش توسط اعراب مهاجم به 
اسپانیا و از اســپانیا به آمریکای لاتین رفته باشند، باز هم 
کاملا ایرانی هســتند و متعلق به اولین امپراطوری و تمدن 
جهان، ایران می باشــند و وجود آنها در تمدن های باستانی 
آمریکای لاتین نشــان از تعاملات دوســتانه بین ملت های 

باستانی اســت. یوتاب اظهار می دارد که این نقوش پیوند 
ما با گذشته هستند و نباید فراموش شوند. خانم یوتاب در 
اظهارات خود به نظارت شــوالیه هنر و ادب جهان برپروژه 
اش اشاره کرد. استاد آیدین آغداشلو، در پیامی نظر وعقیده 
خود را دربــاره فعالیت یوتاب چنین ابراز می دارد: »یوتاب 
سفیر فرهنگی مسیول و موظفیست که با تلاش و کوشش 
بســیار، عمرش را گذاشته تا نقاط مشترک فرهنگ ایران و 
جهان را بیابد. در آخرین سفرش به مکزیک، نقاط مشترک 
عمده ای را بین فرهنگ کهن ایران و آمریکای لاتین یافت 

که حاصلش نقاشی های ماندگار متعددی شد که امید است 
بتواند از تحسین بینندگانش قوت قلب و پاداش بگیرد. من 
همیشــه این نیرو و اراده ی عظیم یوتاب را تحسین کرده 
و قدر دانســته ام و آرزو دارم در ازای این تلاش بی نظیر و 
ارزشمندش، پاســخی درخور و شایسته از مردمان دریافت 

کند«. 
 در ســال ۲0۲۲ مجموعه ی نقاشــی های یوتــاب با نام 
»کانکشــن« در موزه تخت جمشــید بــه نمایش درآمد و 
تعدادی از آثار یوتاب به درخواســت رییس تخت جمشید 
)دکتــر حمید فدایــی( و رییس موزه هــا ) دکتر مجتبی 
درودی( کــه از محققان و پژوهشــگران و فعــالان  به نام 
کشــورمی باشــند، در تخت جمشــید مانــدگار و با آثار 
فرهنگی-هنری پارســه ادغام شد. این رویداد در دبیرخانه 
تخت جمشید رسما ثبت گردید. یوتاب آمادگی خودش را 
برای تقدیم دســتاوردهایشُ به مــردم ایران و جهان اعلام 
کرد. او نقاشــی های خود را بهانه ای برای نشر پیام صلح و 
اتحاد جهانی می داند وانتظار دارد که دیپلمات ها و مدیران 
با پروژه های او به عنوان یک رویداد فرهنگی در راســتای 
تحکیم دوســتی های جهانی برخورد کننــد. وی علاوه بر 
برگزاری نمایشگاه، قصد نوشتن کتابی با نام کانکشن، پس 

از تکمیل تحقیقاتش را نیزدارد. 

انطباق پیش فرض های بانو یوتاب با تحقیقات میدانی اش

درپی یافتن اشتراکات فرهنگی-هنری؛از پارسه تا آمریکای لاتین

استاندار سیستان و بلوچستان با اشاره به ظرفیت های بی نظیر منطقه در زمینه های مختلف 
گفت: مشوق ها و حمایت های سرمایه گذاری در این استان باید افزایش یابد.

محمد کرمی در حاشیه بازدید از شهرک صنعتی زاهدان اظهارداشت: دانشگاه های سیستان 
و بلوچســتان ظرفیت بسیار خوبی هســتند که باید از آنها در جهت توسعه استان استفاده 

کنیم.
وی افزود: هنگامی که یک واحد تولیدی در سیســتان و بلوچستان ایجاد میشود باید همه 

موضوعات و مسائل آن را در نظر گرفت تا کار تدوام داشته باشد.
استاندار سیستان و بلوچستان تصریح کرد: این استان از ظرفیت بی نظیر مرز برخوردار بوده 
که تفاوت این منطقه با سایر نقاط کشور است بنابراین صادرات باید در اولویت قرار گیرد.

وی خاطرنشان کرد: امتیاز ویژه سیستان و بلوچستان صادرات و واردات بوده و این موضوع 
تنها مختص به کشــور پاکستان به افغانستان نیست بلکه این استان از طریق دریا می تواند 

با سایر کشورها نیز مراودات تجاری داشته باشد.
کرمی ادامه داد: همه مراکز پژوهشــی و آموزشی سیستان و بلوچستان باید به کارگاه های 

تولیدی کمک کنند و بر اساس طرح مطالعاتی و کارشناسی شده پیش بروند.
وی بیان کرد: باید دائم در میدان بود و کار کرد و قطعا این کار جهادی موجب پیشــرفت 
همه جانبه سیســتان و بلوچســتان می شود.اســتاندار سیستان و بلوچســتان تأکید کرد: 
ســرمایه گذاری که به این استان می آید باید مشــوق هایی داشته باشد و همچنین باید به 

سرعت موانع سرمایه گذاری را برطرف کنیم.

استاندار سیستان و بلوچستان خواستار شد؛

موانع سرمایه گذاری در سیستان و بلوچستان رفع شد

سازمان آگهی ها
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